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Paul Craig Roberts je bývalý námestník ministra financií USA. Podľa neho sa covidový podvod rúca
na celom fronte veľmi podobne, ako sa počas Druhej svetovej vojny začala rúcať nacistická armáda
Wehrmacht po bitke o Stalingrad.

Povinné nosenie rúšok a lockdowny sa vracajú, pretože predstavitelia zdravotníctva teraz pripúšťajú,
že vakcíny proti Covidu neposkytujú účinnú ochranu, najmä nie proti takzvaným „novým variantom“.
Aký zmysel má „covidový pas“, keď vakcína nechráni a zaočkovaní musia nosiť rúška?

 

Táto vlna nie je pandémiou neočkovaných. Práve naopak
Podvodná úplatná tlač na celom svete lživo uvádza, že k „novej epidémii“ covidu dochádza medzi
nezaočkovanou mládežou a tlačí sa na zaočkovanie všetkých mladých.

Fakty však hovoria iný príbeh. Napríklad, v Spojenom kráľovstve sa nové prípady covidu prudko šíria
medzi plne zaočkovanými, rastúc o 40% za týždeň, zatiaľ čo počty nových prípadov covidu medzi
nezaočkovanými klesajú o 22%. (stav ku koncu júla 2021)

Ďalším príkladom nárastu covidových prípadov medzi zaočkovanými je Izrael, ktorý momentálne
napriek vysokej zaočkovanosti zažíva svoju najsilnejšiu vlnu.

Je žartovné sledovať zástancov vakcíny, ako tvrdia, že nárast nových covidových prípadov medzi
zaočkovanými je dôkazom toho, že vakcína zaberá! Nie, toto si nevymýšľam.

Toto hovorí Katelyn Jetelina: „Čím viac bude začkovanej populácie, tým viac budeme počuť
o nakazení sa zaočkovaných.“

Arieh Kovler vysvetľuje: „Krajiny s vysokou zaočkovanosťou budú svedkami toho, že na covid budú
chorieť zväčša zaočkovaní ľudia.” (zdroj)

To znamená, že keď sa populácie stanú zaočkovanými, dostanú covid len zaočkovaní.

Napriek dôkazom vakcínoví propagandisti naďalej uvádzajú 97,5%-nú účinnosť vakcín. Pre toto
zvláštne tvrdenie nie je vôbec žiadny dôkaz. Taký nezmysel by mohol tvrdiť len nevedomý hlupák.

Ukazuje sa, že vakcíny sú neužitočné a nebezpečné
Hoci sú vakcíny ako ochrana neužitočné, ich vedľajšie účinky sú smrtiace. Databáza správ
predpokladaných reakcií na liek Eudra Vigilance obsahujúca 27 krajín Európskej únie, uvádza, že
v roku 2021 došlo k 17. júlu 2021 v súvislosti s vakcínami na covid k 18 928 úmrtiam a 1 823 219
poškodeniam. (zdroj)

Americká databáza VAERS uvádza k 9. júlu 2021 v súvislosti s očkovaniami na covid 10 991 úmrtí
a 463 457 nežiaducich zdravotných účinkov.
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Whistleblower zo CDC s prístupom k dátam VAERS v miestoprísažnom vyhlásení pod hrozbou krivej
prísahy prezradil, že skutočný počet úmrtí v databáze je päťkrát vyšší, než bolo zverejnené. (zdroj)

„Systém britskej databázy poškodení vakcínami sa nazýva Žltá karta. Za prvé štyri mesiace  tohto
roku sa v ňom nachádza 888 196 nežiaducich očkovacích udalostí a 1 253 úmrtí.

Keď vezmeme do úvahy, že nahlasovacie systémy nežiaducich účinkov vakcíny nezachytávajú viac
než 10% poškodení a úmrtí v dôsledku vakcín, potom len samotné USA a Spojené kráľovstvo mohli
od začiatku roka do polovice júla zaznamenať 22 866 760 nežiaducich zdravotných účinkov
a 299 190 až 639 280 úmrtí v dôsledku vakcín na covid.

Tento výsledok je horší než údaje pre covid.“

Zapredaní novinári, byrokrati verejného zdravotníctva a hlúpi politici, ktorí sa zúfalo držia svojich
tvrdení, tieto obrovské čísla nehlásia.

Ich výhovorkou je, že systémy nahlasovania nežiaducich účinkov netvrdia, že nežiaduce účinky sú
spôsobené vakcínami, iba že s očkovaním súvisia. No vo všetkých predchádzajúcich prípadoch aj
ďaleko menší počet súvisiacich úmrti poslúžil na stiahnutie vakcín  z používania. Prečo nie teraz?

Očividne sú v činnosti agendy, ktoré majú prednosť pred normálnymi pravidlami a verejným zdravím
– zisk, zvyšovanie vládnej moci nad pôvodne slobodnými ľuďmi a možno aj temnejšie agendy, ako
napríklad „Veľký reset“ Svetového ekonomického fóra a kontrola pôrodnosti.

Sú tieto možnosti presvedčeniami „konšpirátorov“ alebo logickými závermi, plynúcimi z očividných
protirečení v oficiálnom naratíve o covide?

Je pandémia skutočná?
Tak Svetová zdravotnícka organizácia (WHO), ako aj Centrum pre kontrolu chorôb (CDC) pripustili,
že samotný základ údajnej „covidovej pandémie“ – PCR test – je nespoľahlivý a nepozná rozdiel
medzi chrípkou a covidom a medzi infikovanými a neinfikovanými.

CDC oznámilo, že k 31. decembru 2021 sťahuje svoju žiadosť o povolenie na núdzové použitie PCR
testu. (zdroj)

Prečo CDC čaká štyri mesiace na zastavenie používania testu na covid, ktorý nesmierne zveličuje
počty prípadov?

Nie je odpoveďou to, že test bežiaci pri vysokých cykloch vytvára 97%-nú mieru falošne pozitívnych
výsledkov a CDC chce udržiavať prehnaný strach z masívneho nakazenia, dokým nebudú všetci
zaočkovaní?

Ako uvádza CDC, a tiež NIH (americký Národný inštitút zdravia), o prešľapoch Big Pharmy, naše
úrady verejného zdravotníctva sú vo vážnom konflikte záujmov. Keďže žijeme vo svete, v ktorom je
doslova všetko podplácané peniazmi, prečo by sme si mali myslieť, že verejné zdravotníctvo je
výnimkou?

Mathew Crawford preskúmal, ako CDC prepracovalo svoj varovný systém, využívaný na indikáciu
toho, kedy nežiaduce účinky súvisiace s vakcínami dosiahnu kritickú úroveň. Zistil, že účelom revízie
bolo zmazať rozdiel medzi bezpečnými a nebezpečnými vakcínami. Povedané inak, varovný signál bol
znefunkčnený. (zdroj)
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Išlo o dôsledok nekompetentnosti alebo zámer?

Nečakajte, že sa bude niečo vyšetrovať. S naaranžovanou pandémiou a účinnosťou smrtiacej vakcíny
je pevne prepojený celý svet politiky, médií a zdravotníckeho establišmentu. V stávke je ich
hodnovernosť. Nemôžu si dovoliť niečo také ako byť usvedčení, či dokonca vyšetrovaní.

Úrady blokujú novú protilátkovú liečbu
A teraz tu máme ďalší hanebný vývoj. Eli Lillyová vyvinula na covid protilátkovú liečbu a jej
zavedenie sa blokuje na základe toho, že nelieči varianty, ktoré sú možno viac údajné než skutočné.
(zdroj)

Ako však teraz establišment pripúšťa, vakcíny proti variantom nechránia. Napriek tomu je tu
celoplošný tlak donútiť k univerzálnej vakcinácii nebezpečnými vakcínami.

Keby sa rovnaký argument, aký použili proti liečbe Eli Lillyovej, uplatnil na vakcíny, používanie
vakcín by sa okamžite zastavilo, najmä pri ich zázname devastačných vedľajších účinkov. Navyše,
zdravotnícky establišment neposkytol žiadny dôkaz, že liečba Eli Lillyovej nezaberá na varianty. Ide
o tvrdenie zveličované úplatnými novinármi.

Vlastne, pýtam sa ďalej, ako vieme, že takzvané varianty nie sú ochoreniami vyvolanými vakcínou?

Ako zverejňujú obrovské počty vakcínou vyvolaných ochorení medzi plne zaočkovanými? Nijako.
Skrývajú ich pod koberec.

Mám podozrenie, že skutočným dôvodom blokovania liečby Eli Lillyovej je to, že výrobcovia vakcín
majú väčšie slovo a neželajú si žiadne zmenšenie svojho trhu s vakcínami, kým naplno nevyužijú
obavy z covidu.

A tiež mám podozrenie, že predstavitelia verejného zdravotníctva, ktorí porušili zákon povolením
núdzového použitia netestovaných vakcín na základe toho, že neboli žiadne lieky, hoci boli dva –
hydroxychlorochín a ivermektín – si v tom obraze neželajú nejaký tretí liek.

Hlavný „hygienik“ USA priznal, že financoval vývoj
infekčnejších koronavírusov
Medicínsky byrokrat Dr. Tony Fauci, americký hlavný hygienik, nazval luhárom senátora USA Randa
Paula kvôli jeho poukázaniu na to, že grantové dokumenty NIH dokazujú, že Fauci financoval výskum
vo wu-chanskom laboratóriu v Číne zaoberajúci sa tým, aby sa koronavíris stal infekčnejším.

Dr. Fauci teraz v televízii priznal, že výskum naozaj financoval a obhajuje ho na absolútne
absurdných základoch, ktoré jeho zapredaný tlačový ochranca Jack Tapper cieľavedome prehliadal.
(zdroj)

Idiotská CNN súhlasila s Faucim, ktorý sa na víruse poriadne nabalil, že nefinancovať vytvorenie
Covid-19 by bolo „nedbalé“.

A tak máme „popredného amerického experta na vírusy“ (to je snáď vtip!), ktorý vytvorí vírus. Potom
okolo neho na základe podvodného súhlasu na núdzové použitie neplatného PCR testu stvorí
pandémiu.

Nato podporuje nezmyselné lockdowny, ktoré zničili strednú podnikateľskú triedu, následne
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podporuje nezmyselné nosenie rúšok, poskytujúcich nulovú ochranu a spôsobivších mnohé ochorenia
(aj respirátor N95 ponúka nulovú ochranu).

Potom zaočkuje veľké percento svetovej populácie novou experimentálnou technológiou zvanou
vakcína, ktorá je veľmi nebepečná.

No a teraz presadzuje povinné očkovanie mládeže a detí, pre ktoré Covid-19 nie je hrozbou.

Úplne skorumpovaný zdravotnícky establišment jednou stranou svojich špinavých úst hovorí, že
vakcíny na covid nechránia proti variantom a preto musia zaočkovaní znova nosiť rúška a druhou
stranou tých špinavých úst zasa, v úplnom rozpore, že vakcínami treba zaočkovať mladých, aby boli
v bezpečí.

Takže tu máme situáciu, kedy je buď totálne nekompetentný a neuveriteľne hlúpy takmer celý
zdravotnícky establišment, alebo je takmer celý zdravotnícky establišment zaangažovaný
v gigantickom podvode, ktorý vraždí a poškodzuje státisíce ľudí.

Žiadne iné vysvetlenie nie je.

Masové vraždy vykonávané rukami politikov
To isté platí pre politikov. Jedným z najodpornejších je masový newyorský vrah, guvernér Andrew M.
Cuomo, ktorý poslal pacientov s covidom do opatrovateľských zariadení, v ktorých zomierali starí
ľudia, nakaziac sa od privezených pacientov s covidom.

Demokrat Cuomo dostal voľnú ruku od Ministerstva spravodlivosti demokrata Bidena.

Toľko k zodpovednosti a spravodlivosti. Ak ste Demokrat, žiadna zodpovednosť nie je. Čo sa stalo so
správou Johna Durhama o afére Russiagate? Správa je očividne len ďalšou obeťou nezodpovednosti
Demokratov.

Toto je masový vrah Cuomo. Pozrite si jeho šialený výraz. Vypočujte si v nasledovnom videu (v
angličtine), ako tento hysterický masový vrah vyhlasuje vojnu nezaočkovaným:

Republikáni, vrátane toho falošného – McConnella – sa pri presadzovaní vakcín spojili s Demokratmi.
 Teraz, keď vieme, že vakcíny nechránia, ale zabíjajú, chcú idiotskí Republikáni zaočkovať všetkých.
Ako už mnohí dlho hovoria, žiadna opozičná strana neexistuje.

O niečo lepšie je to u nás, kde aspoň opozícii zostali zvyšky rozumu a presadzujú nediskrimináciu
neočkovaných.

Povinné očkovanie štátnych zamestnancov v USA
Teraz zavádzajú povinné očkovanie svojich pracovných síl federálne agentúry. (zdroj) A tiež štáty
pod kontrolou Demokratov. (zdroj)

Úplatné Bidenovo Ministerstvo „spravodlivosti“ (sic) „stanovilo, že federálny zákon nezakazuje
verejným agentúram a súkromným podnikom vyžadovať vakcíny proti Covid-19 – aj keď tie vakcíny
majú povolenie len na núdzové použitie, ako hovorí úplatná CNN.

Toto je nehorázna lož, ako boli aj aféry „Russiagate“ a „impeach gate“ Ministerstva spravodlivosti.
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USA majú Ministerstvo „spravodlivosti“, ktoré sa nezaujíma o spravodlivosť a nie je schopné hovoriť
pravdu, no majú Minsiterstvo „spravodlivosti“, ktorého nekompetentnosť je bezprecedentná.

Toto sú aktuálne fakty: „Očkovania sú lekárskym zásahom. Všetky lekárske zásahy si zo zákona
vyžadujú získanie platného súhlasu.“

Pozrite si, napríklad, oficiálnu stránku britskej Národnej zdravotnej služby, ktorá uvádza:

„Súhlas s liečbou znamená, že osoba pred prijatím akéhokoľvek druhu lekárskej liečby, testu či
vyšetrenia, musí poskytnúť súhlas. Musí sa tak udiať na základe vysvetlenia od klinického lekára.

Súhlas pacienta sa vyžaduje bez ohľadu na procedúru, či už ide o fyzické vyšetrenie, darovanie
orgánu alebio niečo iné.“

Princíp súhlasu je dôležitou časťou lekárskej etiky a medzinárodného zákona o ľudských právach.
Aby bol súhlas platný, musí byť dobrovoľný a informovaný a osoba, ktorá ho dáva, musí byť schopná
spraviť rozhodnutie.“

Význam týcho pojmov je:

„dobrovoľné“ – rozhodnutie súhlasiť alebo nesúhlasiť s liečbou musí byť urobené tou osobou
a nesmie byť ovplyvnené tlakom lekárskeho personálu, priateľov alebo rodiny.

„informovaný“ – osobe musia byť poskytnuté všetky informácie, týkajúce sa liečby, vrátane
prínosov a rizík, toho, či existujú rozumné alternatívne liečby a čo sa stane, keď k liečbe nedôjde.

„schopnosť“ – osoba musí byť schopná udeliť súhlas, čo znamená, že rozumie informáciám, ktoré sú
jej podávané a vie ich použiť na spravenie informovaného rozhodnutia.

 „Ak je dospelý človek schopný spraviť dobrovoľné a informované rozhodnutie ohľadom súhlasu,
alebo konkrétnu liečbu odmietnuť, jeho rozhodnutie musí byť rešpektované.

To platí aj v prípade, keby odmietnutie liečby viedlo k jeho smrti, či k smrti jeho nenarodeného
dieťaťa.“

Utajovanie rizík očkovania
Zamlčiavanie informácií o potenciálne vážnych a život ohrozujúcich rizikách očkovaní a nariaďovanie
a nútenie ľudí podstupovať lekárske zásahy je očividne nielen nemorálne a neetické a podkopáva
vzťah medzi pacientom a lekárom, ale tiež porušuje zákon a malo by viesť k trestnému stíhaniu.

Ale nepovedie. Demokrati si svojich zločincov chránia. „Spravodlivosť“ vyhradzujú pre Trumpových
nevinných, ktorí protestujú na obranu amerického prezidenta Trumpa.

Rovnaký zákon o lekárskej etike majú aj USA. Problém spočíva v tom, že zdravotnícky establišment
sa neriadi vlastným zákonom. Keď sa môžete vyhnúť právnej zodpovednosti, lekárska etika neplatí.
Keď môžete zarábať peniaze očkovaním neinformovaných ľudí smrtiacou vakcínou, tak to robte.

Farmaceutické spoločnosti vyrábajúce vakcíny využili príspevky z politických kampaní na to, aby si
od skorumpovaného Kongresu USA kúpili ochranu pred právnou zodpovednosťou. Môžu zabiť
všetkých ľudí, ktorých chcú a nič sa im za to nestane.

Ako zdôrazňujem už desaťročia, americká populácia je naivná a dôverčivá ako kedysi Indiáni, ktorí
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ako dary dobrej vôle prijímali deky infikované pravými kiahňami.

Nedôverovať vláde považujú Američania za nepatriotické. Keďže si myslia, že tí, čo nedôverujú vláde
USA, sú komunisti či niečo horšie, pre establišment je ľahké mať pod kontrolou ich myslenie.

Napriek zlyhaniu vakcín v ochrane pred infekciou a napriek ich hromadných nežiaducim účinkom ten
idiot z Oválnej pracovne hovorí, že je rozhodnutý prinútiť FDA k schváleniu netestovaných vakcín,
ktoré sú v užívaní len na základe podvodného povolenia na „núdzové použitie“. (zdroj)

Biely dom chce stav „len na núdzové použitie“ odstrániť a netestovaným vakcínam udeliť oficiálny
súhlas na používanie (poznámka: to sa medzičasom už aj stalo). Idiot z Oválnej pracovne to chce aj
napriek ohromujúcemu množstvu dôkazov, že vakcíny nechránia, ale spôsobujú vážne nepriaznivé
zdravotné účinky a úmrtia.

Záver
Teraz môžete vidieť, prečo establišment ukradol prezidentské voľby v USA (poznámka: a zrejme aj v
mnohých iných krajinách, vrátane nás). Preto, aby mohol do úradu dosadiť idiota. On im zarába
peniaze a podporuje ich tajné agendy.

Povedzte mi, je Biden človek, ktorý reprezentuje blahobyt svojich očanov, alebo človek, ktorý
reprezentuje blahobyt ziskov Big Pharmy a skryté agendy v pozadí zinscenovanej pandémie?
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